
P R O T O K Ó Ł Nr3/2021 

z nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów 

odbytego w dniu 02 lipca 2021 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godzi2;00. 
Posiedzeniu przewodniczyła Pani Beata Tyrka-Stećko- Przewodnicząca Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła -Wójt Gminy, 
2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej na zakupy inwestycyjne do Zarządu Dróg Powiatowych w kwocie 

462 000. 

4. Sprawy różne, 

5. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji- Pani Beata Tyrka-Stećko, która 

na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 6 członków Komisji obecnych jest 4, 

co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad, 

(lista obecności Zał. nr 1) 

Ad.2. Proponowany porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

(za 4 przeciw 0 wstrzymał się 0) 

Ad.3. Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła przekazała członkom komisji wykaz 

przedsięwzięć do WPF wraz z wieloletnią prognozą finansową jednostki samorządu terytorialnego 

z prośbą o wskazanie, które inwestycje z roku 2022 zawarte w wykazie mają być okrojone lub 

wykreślone, aby przekazać pieniądze na zakupy inwestycyjne do Zarządu Dróg Powiatowych 

w kwocie 462 000. Radny Jan Teterycz zarzuca, że ustalenia z wczorajszego spotkania, które miało 

miejsce w miejscowości w Potoczku były inne, gdyż to Pan Wójt i Pani Skarbnik mieli przedstawić 

propozycję zmian, a nie oczekiwać od radnych by podejmowali decyzje finansowe, polegające 
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na przesuwaniu środków z inwestycji lub rezygnacji z inwestycji. W związku z powyższym Pan 

Radny Jan Teterycz złożył propozycję aby całą w/w kwotę zabezpieczyć z budowy drogi gminnej 

w m. Jacnia Nr 110843LII etap dz. 600 rozdz. 60016par. 6050- poprawa infrastruktury drogowej. 

Uważa, że koszt tej inwestycji jest zawyżony i spadnie po przetargu. Poza tym, uważa, że Gminę 

program rewitalizacji przerósł bo nikt w 2017 roku nie przewidział, że wszystko będzie bardzo 

drogie i gmina musi w tym momencie bardzo ograniczać wydatki. Komisja zauważa, że w tym roku 

kończymy inwestycje oświetleniowe i koszty są niższe niż przewidywane w związku z tym 

proponujemy aby oszczędności przekazać na dotację dla zarządu dróg powiatowych, 

a nie na przykład na zmniejszenie deficytu gminy. Pani Skarbnik zaznaczyła jednak, że "opiekun 

projektu" z Lublina proponuje aby tego projektu nie rozliczać do końca bo w trakcie prac 

wykonawczych mogą pojawić się dodatkowe koszty. Radny Jan Teterycz proponuje aby z kwoty 

przeznaczonej na odtworzenie środowiska naturalnego w 2022 w m. Suchowola przeznaczyć 

40 000 na dotację celową, a 10 000 zostawić na cele projektowe zbiornika. Pan Radny Dariusz 

Komisarczuk złożył wniosek o wykorzystywanie jak największych funduszy ze środków 

zewnętrznych poprzez składanie projektów dotyczących budowy dróg, kanalizacji, wodociągów. 

Pan Wójt Dariusz Szykuła oczekuje od Komisji, aby wskazać gdzie zwiększymy dochody 

do budżetu gminy, aby móc inwestować. Sugeruje, że radni chcą tylko wydawać, a nie chcą 

podnosić dochodów np. podnosić podatków. Radny Jan Teterycz przypomniał i złożył ponownie 

wniosek, aby gmina zaczęła procedurę przekształcania gruntów rolnych będących w jej posiadaniu 

na budowlane w celu ich sprzedaży i uzyskania wyższych dochodów w gminie Adamów. 

Ostatecznie członkowie komisji po obradach podjęli decyzję o następujących zmianach w wykazie 

przedsięwzięć na 2022 rok. W załączniku nr 2 do uchwały Nr XXII/197/2021 Rady Gminy 

Adamów z dnia 22 czerwca proponuje wprowadzić następujące zmiany. W punkcie 1.3.2.1 z limitu 

z 2022 przeznaczyć 90 000 na dotację, następnie z punktu 1.3.2.2. kwotę 270 000 przeznaczyć 

na dotację, z punktu 1.3.2.3 kwotę 40 000 przeznaczyć na dotację, z punktu 1.3.2.5 kwotę 40 000 

przeznaczyć na dotację, z punktu 1.3.2.6 i z punktu 1.3.2.8 przeznaczyć po 10 000 na dotację. 

Łączną kwota 460 000, kwotę 2 000 w formie darowizny przeznaczyć na powyższy cel zobowiązał 

się Pan radny Jan Teterycz. Komisja ma prośbę do Starostwa Powiatowego aby powyższe pieniądze 

przeznaczone były w przyszłości na inwestycje w gminie Adamów. Pani Katarzyna Słota obecna 

na komisji jako gość zadeklarowała rezygnację z diety radnej z kolejnej sesji na powyższy cel czyli 

dotację dla zarządu dróg powiatowych. 

Komisja na koniec zaznacza, że dotychczas Pani Skarbnik zazwyczaj, przed dokonywaniem zmian 

w uchwałach budżetowych związanych z przesunięciami finansowymi przedstawianymi następnie 

radzie, nie zasięgała opinii Komisji. 

Ad.4. Innych spraw nie poruszano. 
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Ad.5. Pani Beata Tyrka-Stećko zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 

Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 

Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia 
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